
Protokół Nr 1/2020_2021  
z posiedzenia Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 50 w Lublinie  

z dnia 08.10.2020 r. 
 
W dniu 08.10.2020 roku odbyło się pierwsze spotkanie Rady Rodziców Szkoły 
Podstawowej nr 50 w roku szkolnym 2020/2021. Zebranie miało miejsce na sali 
gimnastycznej z zachowaniem środków bezpieczeństwa. W zebraniu uczestniczył 
Dyrektor Szkoły Pan Ryszard Pawka. 
 
Poniżej przedstawiamy przebieg spotkania. 
 

1. W bieżącym roku szkolnym mamy 38 klas (o 3 oddziały mniej niż rok temu), do 
naszej szkoły uczęszcza 866 dzieci (o 130 osób mniej). Liczba uczniów zmalała 
ze względu na otwarcie szkoły SP 58 na Berylowej. Dzięki temu nastąpiło 
skrócenie godzin zajęć - lekcje trwają maksymalnie do godziny 16, a w piątki 
do godziny 14. 

2. W związku ze zmniejszeniem liczby klas decyzją Wydziału Oświaty nastąpiło 
połączenie niektórych oddziałów klasowych, a niektóre oddziały zostały 
utrzymane ze zmniejszoną ilością uczniów (poniżej 25 osób). 

3. W szkole funkcjonują 3 świetlice (2 w budynku głównym, jedna w filii przy 
Wielkopolskiej), do których uczęszcza blisko 300 dzieci głownie z klas 1-3, choć 
ze świetlic mogą korzystać wszyscy uczniowie (klasy IV, V). Uczniowie 
zwolnieni np. z religii czy wychowania do życia w rodzinie powinni przebywać 
w bibliotece. 

4. W sierpniu i wrześniu nauczyciele odbyli kurs nauczania zdalnego za pomocą 
pakietu Office 365, dodatkowo odbyły się webinaria z Wydziałem 
Informatycznym UM w Lublinie. Szkoła ma opracowany drugi (awaryjny) plan 
lekcji na wypadek konieczności przejścia na nauczanie zdalne. 

5. Obecnie ze względu na reżim sanitarny są 4 wejścia do szkoły przeznaczone 
dla określonych klas (więcej w komunikatach dyrektora na stronie szkoły), 
pracownicy zadbali, by w szatniach i innych miejscach był jak najmniejszy 
kontakt uczniów. 

6. Dyrekcja apeluje do rodziców o uczulenie dzieci na przestrzeganie norm 
sanitarnych na przerwach. Szczególnie ważne jest mycie rąk – dla dzieci to 
konieczne i wystarczające i nie może być zastąpione przez dezynfekcję. Środki 
dezynfekcyjne mają właściwości biobójcze i nie powinny być naużywane przez 
małe dzieci, a te często ręce dezynfekują zamiast je umyć.  

7. Główny Inspektor Sanitarny zobowiązał szkołę do wydzielenia stref dla 
rodziców, których trzeba przestrzegać. Wszystkie środki bezpieczeństwa mają 
na celu maksymalne przedłużenie nauczania stacjonarnego. Rodzice apelują, 
aby nieco poszerzyć te strefy (o 2-3 metry), bo bliskość przebywania dużej 
liczby rodziców w tych strefach jest zagrożeniem i naruszeniem zasad 
sanitarnych. Przypominamy, że obowiązek noszenia maseczek dotyczy 
także rodziców. Przykład powinni dawać też pracownicy szkoły – rodzice 
obserwują, że pracownicy nie zawsze zakładają maseczki. Na drzwiach szkoły 
powinny się znaleźć informacje z przypomnieniem o konieczności zakładania 
maseczek. 

8. Nie ma zakazu jedzenia i picia na korytarzach czy w klasach, po zjedzeniu 
należy założyć maseczkę. Natomiast nie można spożywać posiłków 
w szatniach czy na basenie (ani w toaletach, bo i takie przypadki się zdarzają). 

9. Ze względu na sytuację pandemiczną wycieczki powyżej 1 dnia są odwołane. 
Dyrekcja rekomenduje organizację jednodniowych wycieczek pieszych lub 



rowerowych, ewentualnie wynajętym autokarem, ale w ramach jednej klasy, by 
dzieci nie korzystały z transportu publicznego MPK. 

10. Lekcje wychowania fizycznego odbywają się na ogół poza salą gimnastyczną, 
w miarę możliwości na świeżym powietrzu, na sali mogą przebywać 
maksymalnie 1-2 grupy. Wcześniejszy model 3+1 (3 lekcje na sali, 1 na 
basenie) został zastąpiony modelem 2+2 (2 godziny na sali/boisku, 2 lekcje na 
basenie). 

11. Basen szkolny został gruntownie zdezynfekowany i odnowiony, nastąpił też 
przegląd hydrauliczny i usunięcie przecieku z solarów. Została podwojona 
liczba suszarek. Dyrekcja apeluje, by dzieci nie chodziły boso lub w samych 
skarpetach po terenie pływalni (koniecznie klapki) i wchodziły do basenu po 
uprzednim przejściu przez (nie przeskoczeniu „nad”) nieckę z wodą i środkiem 
dezynfekującym, aby włosy i inne zanieczyszczenia z podłogi nie był wnoszone 
na stopach do basenu. Ponadto nadal zabronione jest suszenie włosów 
własnym sprzętem - ze względów bezpieczeństwa. Nie ma przeszkód, aby 
nauczyciele czy panie z obsługi basenu pomogły (jeśli mają taką wolę i jest taka 
potrzeba) młodszym dzieciom wysuszyć włosy, w sytuacji, gdy rodzice nie mają 
wstępu w okolice szatni (był głos, że obsługa zabroniła wychowawcy takiej 
pomocy). 

12. Przerwy obiadowe są w dwóch turach – klasy mają wyznaczone godziny, aby 
zmniejszyć obłożenie na pierwszej przerwie obiadowej, która jest preferowana 
przez uczniów. 

13. Szkoła została doposażona w 10 nowych komputerów do obsługi dziennika 
elektronicznego w salach lekcyjnych. Niestety nadal mamy sprzęt 16-letni 
w pracowniach informatycznych, niektóre komputery nie działają. Pan Dyrektor 
poczyni korki w kierunku zakupu sprzętu – 16 sztuk komputerów stacjonarnych 
poleasingowych (ok. 2-letnie). Jeśli będzie brakowało pieniędzy szkolnych, 
dofinansujemy zakup ze środków Rady Rodziców. 

14. Rodzice wnioskują o możliwość fotografowania sprawdzianów przez 
uczniów, aby rodzic mógł z dzieckiem przeanalizować w domu błędnie 
wykonane zadania. Pan dyrektor poruszy z nauczycielami tę kwestię – może 
rozwiązaniem będzie przesłanie zdjęcia przez nauczyciela (na wniosek 
zainteresowanego rodzica) jako załącznik do wiadomości w dzienniku 
elektronicznym (można dodać plik z zasobu OneDive). 

15. Na zebraniu poruszono kwestię tempa i jakości nauczania, ilości 
sprawdzianów i surowego oceniania (w porównaniu do etapu edukacji 
zdalnej). Są sygnały, że liczba prac kontrolnych i zadawanych prac domowych 
jest za duża, co demotywuje uczniów. Wg Pana Dyrektora tempo pracy wynika 
z zaległości, jakie powstały podczas ubiegłorocznego zdalnego nauczania. 
Nauczyciele muszą to nadrobić, do połowy października rytm pracy powinien 
się wyrównać. 

16. W niedługim czasie rozpocznie pracę komisja ds. ewaluacji systemu 
oceniania w naszej szkole. Rada Rodziców wnioskuje o włączenie 
przedstawicieli rodziców do prac komisji. Celem jest opracowanie 
wewnątrzszkolnego systemu oceniania, adekwatnego do kryteriów ocen 
w innych placówkach w Lublinie, który zapewni uczniom równy start w rekrutacji 
do szkół ponadpodstawowych. 

17. Rodzice wnioskują, by szlaban parkingowy był skutecznie zamykany  
w godzinach nocnych i w weekendy. Szkoła planuje zamieszczenie regulaminu 
i cennika użytkowania parkingu, aby zniechęcić okolicznych mieszkańców do 
zajmowania na stałe miejsc parkingowych, które powinny być dostępne dla 
nauczycieli i rodziców. 



18. Rodzice klas 7-8 oraz już nawet klas 2-gich wnioskują o podjęcie zawczasu prac 
i stosownych decyzji w celu wprowadzenia w kolejnych latach dodatkowego 
języka obcego innego niż niemiecki – np. język hiszpański. 

19. Pan Dyrektor prosi, by wszelkie sprawy zgłaszać do niego na bieżąco –  przez 
dziennik elektroniczny lub mailowo na adres poczta@sp50.lublin.eu. Swój 
gabinet ma w pomieszczeniach pod basenem – wejście jedynie od zewnątrz 
(od ulicy Wielkopolskiej, pierwsza furtka za wjazdem na parking szkolny). 

20. Jeden z rodziców przedstawił wstępnie ofertę pomocy psychologicznej 
doświadczonych psychologów i psychoterapeutów dla dzieci i młodzieży 
refundowanej przez NFZ. Czekamy na więcej szczegółów. 
 

21. Wybór prezydium Rady Rodziców na rok szkolny 2020/2021: 
 

imię i nazwisko klasa funkcja 

Katarzyna Łukasiuk VII A Przewodnicząca 

Wiktor Dolat VII F Skarbnik 

Marcin Sprzątczak VI E Sekretarz 

Michał Muciek IV F Wiceprzewodniczący 

Izabella Zięba IV E Wiceprzewodnicząca 

Michał Wyrostkiewicz II C Wiceprzewodniczący 

Agata Kowalska VIII C Wiceprzewodnicząca 

 
 
 

Najważniejsze WNIOSKI do Pana Dyrektora: 
1. Rodzice wnioskują, aby poszerzyć wydzielone strefy do oczekiwania na 

dzieci o 2-3 metry, bo bliskość przebywania wielu rodziców w tych strefach jest 
zagrożeniem i złamaniem zasad sanitarnych. 

2. Rodzice wnioskują o możliwość otrzymania kopii/zdjęcia sprawdzianów 
dziecka lub możliwość zrobienia zdjęcia sprawdzianu przez dziecko. 

3. Rada Rodziców wnioskuje o włączenie przedstawicieli rodziców do prac 
w komisji ds. ewaluacji systemu oceniania w naszej szkole. 

4. Rodzice wnioskują, by szlaban parkingowy był skutecznie zamykany  
w godzinach nocnych i w weekendy. 

5. Rodzice klas 7-8 oraz już nawet klas 2-gich wnioskują o podjęcie prac 
i  stosownych decyzji w celu wprowadzenia w kolejnych latach dodatkowego 
języka obcego innego niż niemiecki – np. język hiszpański. 

 
 
 
 
 

Protokół sporządził Sekretarz Rady Rodziców 
Marcin Sprzątczak 

 
 

Katarzyna Łukasiuk 
Przewodnicząca Rady Rodziców 


